

PRINTED COLORS:
■ Black
PAPER TYPE: 0.5pt Uncoated White Paper
VARNISH: Uncoated
Size (Unfolded): 140 mm x 122.67 mm



— LED — Rechargeable FLAMELESS CANDLES

This Power Adapter is only intended for use with the *SternoCandleLamp EasyStack® Charging Tray*. Please use in accordance with the instructions included with the *SternoCandleLamp EasyStack®* *Charging Tray*.

CAUTION

- Operate and store in a dry area.
- If stacking 2 or more Charging Trays together, connect only one tray to a Power Adapter.



— DEL — BOUGIES SANS FLAMME Rechargeable

Cet adaptateur de courant n'est conçu que pour l'utilisation avec le plateau de recharge *SternoCandleLamp EasyStack®*. Veuillez l'utiliser conformément aux directives fournies avec le plateau de recharge *SternoCandleLamp EasyStack®*.

ATTENTION

- Faites fonctionner et rangez dans un endroit sec.
- Si vous empilez plusieurs plateaux de recharge, ne connectez qu'un seul plateau à un adaptateur de courant.



— LED — VELAS SIN LLAMAS Recargables

Este adaptador de corriente está diseñado sólo para ser utilizado con el cargador *EasyStack®* de *SternoCandleLamp*. Por favor utilícelo según las instrucciones proporcionadas con el cargador.

PRECAUCIÓN

- Utilice y almacene este dispositivo en un área seca.
- Si va a apilar 2 o más cargadores, sólo debe conectar uno de ellos al adaptador de corriente.

TWELVE (12) MONTH LIMITED WARRANTY

This product is guaranteed to be free from defects in material and workmanship for eighteen (12) months following the date of purchase (excluding the battery/batteries). Should a defect occur within the warranty period, please contact our customer service line at 951.682.9600. A proof of purchase (sales receipt) is required. Damage to any parts such as by accident, misuse, or improper installation is NOT covered by this warranty. Our policy does not include liability for incidental or consequential damages. This warranty gives you specific legal rights and you may also have other rights that vary from place to place.

GARANTIE LIMITÉE DE 12 (DOUZE) MOIS

Le présent produit est garanti libre de vices de matériel et de main-d'œuvre pendant une période de 12 (douze) mois à partir de la date d'achat (à l'exclusion de la ou des piles). En cas de défectuosité au cours de la période de garantie, prenez contact avec notre service à la Clientèle en composant le 951.682.9600. Il faut soumettre une preuve d'achat (un reçu). La présente garantie NE COUVRE PAS les dommages infligés à une quelconque pièce suite à un accident, une utilisation abusive ou une installation incorrecte. Notre contrat ne couvre pas les dommages indirects ou consécutifs. La présente garantie vous confère des droits spécifiques et il se peut que vous ayez d'autres droits variant d'un lieu à l'autre.

GARANTÍA LIMITADA DE DOCE (12) MESES

Este producto está garantizado de estar libre de defectos de material y mano de obra durante doce (12) meses a partir de la fecha de compra (no incluye las baterías). Si ocurren defectos durante el periodo de garantía, por favor póngase en contacto con nuestra línea de atención al cliente al 951.682.9600. Se requiere un comprobante de compra (recibo de venta). Los daños causados a cualquier pieza como resultado de accidentes, mal uso o instalación inadecuada NO están cubiertos bajo esta garantía. Nuestra política no incluye responsabilidad por daños incidentales o consecuentes. Esta garantía le otorga derechos legales específicos y puede tener otros derechos que varían de un lugar a otro.

Patented technology / Tecnología patentada /
Technologie brevetée

Patents only apply to votive and tall votive styles. Other Patents Pending
Las patentes sólo se aplican al estilo votivo y al estilo votivo alto. Otras patentes pendientes.
Les brevets ne s'appliquent qu'aux chandelles votives et grandes chandelles votives.
Autres brevets en instance

SternoCandleLamp

PHONE/TÉLÉPHONE/TELÉFONO: 951-682-9600
EMAIL: sales@sternocandlelamp.com
WEB: www.sternocandlelamp.com



OTHER



60138_IM_20150330TY

Front

Back